
ΠΡΑΚΤΙΚΟ 2/2016     

    Πρακτικό συνεδρίασης της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις 20/04/2016  ηµέρα  Τετάρτη και ώρα 20.30 µ.µ  

στο Κοινοτικό κατάστηµα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθµό 2  52/18-04-2015 πρόσκληση προς όλα τα µέλη της 

∆ηµοτικής Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                         ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                                5. Νεκτάριος Κλουβάτος 

2. Σταύρος Γαγάνης                                          

3. Παγώνα Βερνάδου 

4. Αντωνία Μικρούλη   

Παρόντος  του ∆ηµοτικού υπαλλήλου Βασιλάκη Ευάγγελου , για την τήρηση των 

πρακτικών. Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο Αντιδήµαρχος  Ρεθύµνου , 

υπεύθυνος για θέµατα Παιδείας, κος Γεωργαλής Γεώργιος. Ο κ. Πρόεδρος, αφού 

διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 

 Σκεπτικό:3 

Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέµα: «Χωροθέτηση στάσης λεωφορείων του 

ΚΤΕΛ στη θέση «Νταµπάκι Πηγάδι» επί της Παλαιάς Εθνικής Οδού 

Ρεθύµνου-Χανίων» 

Ο Πρόεδρος είπε ότι  η στάση είναι αναγκαία µόνο για την κάθοδο λεωφορείων του 

ΚΤΕΛ που κινούνται από τις τοπικές κοινότητες της ∆ηµοτικής Ενότητας Νικηφόρου 

Φωκά, γιατί στη θέση αυτή θα αποβιβάζονται µαθητές του νέου Γυµνασίου και 

Λυκείου Ατσιποπούλου για να επιβιβάζονται σε άλλα λεωφορεία που θα τους 

µεταφέρουν στο χώρο του νέου κτιρίου. 

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος είπε ότι η θέση στην οποία θα τοποθετηθεί η στάση 

αποτελεί κοµβικό σηµείο και είναι απαραίτητο να γίνουν παρεµβάσεις για να γίνει 

ασφαλής η µεταφορά των µαθητών. Ήδη έχουν κοπεί δύο τοιχία αύλειου χώρου 

ιδιοκτησίας που δηµιουργούσαν προβλήµατα στην ορατότητα των οδηγών κυρίως 

των Ι.Χ. οχηµάτων και έχουν τοποθετηθεί πινακίδες και στις δύο κατευθύνσεις για τη 

µείωση της ταχύτητας στο όριο των  30 χιλιόµετρων και την ένδειξη ότι υπάρχει 

σχολείο.  



Προβλέπεται ακόµη να γίνει από το ∆ήµο κυκλοφορική µελέτη προσβασιµότητας για 

την επαναχάραξη της διαγράµµισης, ώστε να είναι νόµιµη η στροφή των οχηµάτων 

που κινούνται απ ό τον οικισµό Ατσιποπούλου προς το νέο κτίριο. 

 Ο Πρόεδρος είπε ακόµη ότι µετά την έγκριση της χωροθέτησης της στάσης από το 

∆ηµοτικό Συµβούλιο, το ΚΤΕΛ θα τοποθετήσει καλαίσθητο στέγαστρο για την 

προστασία των µαθητών από τις καιρικές συνθήκες . Τέλος είπε ότι πρέπει να 

πάρουµε απόφαση η οποία θα είναι εισήγηση προς το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και 

ζήτησε τις απόψεις των µελών του Συµβουλίου. 

Ο Αντιδήµαρχος Παιδείας κος Γεωργαλής Γεώργιος είπε ότι είναι απαραίτητο να 

τοποθετηθεί και στις δύο κατευθύνσεις τριγωνική πινακίδα µε το σήµα του 

θαυµαστικού και στην κορυφή φανός που θα αναβοσβήνει τις νυκτερινές ώρες.  

 

Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα µέλη σε ψηφοφορία και τα µέλη  

του Συµβουλίου της  ∆ηµοτικής Κοινότητας µετά από διαλογική συζήτηση:  
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                                          ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

 Συµφωνεί µε την εισήγηση του Προέδρου της ∆ηµοτικής Κοινότητας για την 

χωροθέτηση της στάσης ΚΤΕΛ στη θέση «Νταπάκι Πηγάδι» και µε την πρόταση 

του Αντιδηµάρχου Παιδείας για την ενίσχυση της σήµανσης , και αποφασίζει να 

µεριµνήσει για την εξασφάλιση τους. 

 

  

 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                  ΒΑΣΙΛΑΚΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 

ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ 2/2016     

    Πρακτικό συνεδρίασης της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις 20/04/2016  ηµέρα  Τετάρτη και ώρα 20.30 µ.µ  

στο Κοινοτικό κατάστηµα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθµό 2  52/18-04-2015 πρόσκληση προς όλα τα µέλη της 

∆ηµοτικής Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                         ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

4. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                                5. Νεκτάριος Κλουβάτος 

5. Σταύρος Γαγάνης                                          

6. Παγώνα Βερνάδου 

4. Αντωνία Μικρούλη   

Παρόντος  του ∆ηµοτικού υπαλλήλου Βασιλάκη Ευάγγελου , για την τήρηση των 

πρακτικών. Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο Αντιδήµαρχος  Ρεθύµνου , 

υπεύθυνος για θέµατα Παιδείας, κος Γεωργαλής Γεώργιος. Ο κ. Πρόεδρος, αφού 

διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 

 

 Σκεπτικό:4 

Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέµα: «Συνδροµή του Τοπικού Συµβουλίου της 

∆ηµοτικής Κοινότητας κατά τη µεταφορά στη νέα του θέση και έναρξη 

λειτουργίας από 10 Μαΐου του Γυµνασίου Ατσιποπούλου» 

Ο Πρόεδρος είπε ότι όπως ήδη θα έχετε ενηµερωθεί από τις δηλώσεις στον τύπο 

και το ραδιόφωνο του Αντιδηµάρχου Παιδείας κου Γεωργαλή το νέο Γυµνάσιο 

Ατσιποπούλου στη νέα του θέση θα λειτουργήσει από 9 Μαΐου, προκειµένου οι 

µαθητές να δώσουν εξετάσεις, ενώ την ίδια περίοδο θα έχουν µεταφερθεί στο 

κτίριο του κόµβου Ατσιποπούλου για να δώσουν εξετάσεις και οι µαθητές του 2
ου

 

ΕΠΑΛ. Ρεθύµνου. 

 Οι αποφάσεις αυτές πάρθηκαν έπειτα από πολλές και µακροχρόνιες 

διαβουλεύσεις που είχαν µε τους αρµόδιους φορείς ο Αντιδήµαρχος Παιδείας και 

ο πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου και υπογραφή έγγραφης 

δήλωσης-δέσµευσης  µεταξύ όλων των εµπλεκόµενων φορέων, την οποία 

ανέγνωσε. 



 Κύριο θέµα υπήρξε η µεταφορά των µαθητών προς το χώρο του νέου Γυµνασίου 

Ατσιποπούλου. Επειδή αυτό το δροµολόγιο δεν έχει συµπεριληφθεί στη σύµβαση 

της Αντιπεριφέρειας µε το ΚΤΕΛ, είναι ανάγκη όλοι µας να συµβάλλουµε για την 

ασφαλή µεταφορά των µαθητών του Γυµνασίου στη νέα του θέση κατά την 

περίοδο των εξετάσεων µε την προσδοκία ότι από το Σεπτέµβριο που κανονικά θα 

λειτουργήσει το Γυµνάσιο θα έχει τροποποιηθεί η σύµβαση, ώστε να περιλάβει 

και αυτό το δροµολόγιο. 

  Για το λόγο αυτό και µε τη σύµφωνη γνώµη του ΚΤΕΛ οι µαθητές του 

Γυµνασίου Ατσιποπούλου από τις περιοχές Γερανίου, Γάλλου, Κουµπέ, Ντόγας, 

Βιολί Χαράκι και άλλες περιοχές ,µε µέριµνα του ΚΤΕΛ θα µεταφέρονται κατά 

τη διάρκεια των εξετάσεων µέχρι την πλησιέστερη προς το Γυµνάσιο 

Ατσιποπούλου στάση του ΚΤΕΛ, δηλαδή τον Φούρνο στην Αγορά του 

Ατσιποπούλου. Οι µαθητές θα συγκεντρώνονται στο χώρο της Πλατείας Ηρώου 

και από εκεί µε λεωφορείο του ∆ήµου θα µεταφέρονται στο νέο κτίριο. Το 

µεσηµέρι θα γίνεται η αντίστροφη κίνηση από το Γυµνάσιο. 

 Από τον Σεπτέµβριο οι µαθητές θα µεταφέρονται µε µέριµνα του ΚΤΕΛ 

απευθείας στο χώρο του νέου κτιρίου, εφόσον βέβαια έχει τροποποιηθεί  η 

σχετική σύµβαση. 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος παρακάλεσε τα µέλη του Συµβουλίου να συµβάλλουν 

στην προσπάθεια της ασφαλούς µεταφοράς των µαθητών κατά την περίοδο των 

εξετάσεων και τόνισε ότι είναι ανάγκη να το δουν µε ενδιαφέρον και 

υπευθυνότητα. Πρόσθεσε ακόµη ότι ελπίζει και στη συνδροµή της τροχαίας µε 

περιπολικό στη θέση «Νταµπάκι Πηγάδι». Ο πρόεδρος είπε ακόµη ότι για το 

σκοπό αυτό η κοινότητα προέβη και στις επιπλέον ενέργειες . 

Με συνεργείο της υπηρεσίας πρασίνου, αποκόπηκαν κλάδοι δέντρων που 

παρακώλυαν την κίνηση των λεωφορείων από τη θέση Νταµπάκι µέχρι το νέο 

κτίριο του Γυµνασίου. 

Με συνεργείο της υπηρεσίας καθαριότητας αποµακρύνθηκαν χόρτα και µπάζα 

κατά µήκος του δρόµου προς το Γυµνάσιο. 

Τέλος η Κοινότητα κατέβαλε τεράστιες προσπάθειες και συνέβαλε αποφασιστικά 

για τη διαπλάτυνση του δρόµου, από δωρεάν παραχωρήσεις όλων των όµορων 

ιδιοκτησιών και την εκτέλεση των τεχνικών έργων απορροής όµβριων και 

ασφαλτόστρωσης. 

 

 



 

 Στους επόµενους µήνες και µέχρι την έναρξη λειτουργίας της νέας περιόδου 

προγραµµατίζει τη διαγράµµιση του δρόµου σε όλο το µήκος του, την κατασκευή 

πεζοδροµίου και τη συνέχιση της ασφαλτόστρωσης πέραν του Γυµνασίου ώστε 

να εξασφαλιστεί πρόσβαση και από άλλη κατεύθυνση και θέση της Παλαιάς 

Εθνικής οδού.   

      Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα µέλη σε ψηφοφορία και τα µέλη   

      του Συµβουλίου της  ∆ηµοτικής Κοινότητας µετά από διαλογική συζήτηση:  
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                                          ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

 Συµφωνεί µε την εισήγηση του Προέδρου της ∆ηµοτικής Κοινότητας και 

αποφασίζει την παροχή κάθε δυνατής συνδροµής  για την οµαλή µεταφορά και 

λειτουργία των νέων σχολικών µονάδων, κατά τη µεταβατική περίοδο 

λειτουργίας τους. 

 

  

 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                  ΒΑΣΙΛΑΚΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 

ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Όταν ολοκληρώθηκε η συζήτηση των θεµάτων ηµερησίας διάταξης ο πρόεδρος 

προχώρησε στην ενηµέρωση των µελών του Τ.Σ της ∆ηµοτικής Κοινότητας για τα 

ακόλουθα θέµατα: 

 

1. Καταστροφή του οδοστρώµατος δρόµου στη θέση «Μπαµπακιά» 

                 Η καταστροφή του πρόσφατα κατασκευασθέντος ασφαλτοστρωµένου    

                δρόµου έγινε τη νύκτα της 31
ης

 Μαρτίου λόγω θραύσης κεντρικού αγωγού 

                άρδευσης. Γίνεται προσπάθεια για την εξασφάλιση πίστωσης για την 

                 αποκατάσταση του. 

2. Ανύψωση δαπέδου της Πλατείας Ηρώου 

           Η  προς ανύψωση επιφάνεια έχει οριοθετηθεί από κανονιστικές και έχει   

           διατεθεί στους έναντι αυτής ιδιοκτήτες καταστηµάτων  για την τοποθέτηση 

           τραπεζοκαθισµάτων. Με αίτηση τους ζητούν µε δική τους δαπάνη  

           την  ανύψωση γιατί λόγω κλίσεως του δαπέδου δυσχεραίνεται το  

           σερβίρισµα των πελατών. Η αίτηση υποβλήθηκε στο ∆ήµο µε τη σύµφωνη 

           γνώµη  του Προέδρου και την αιτιολόγηση ότι µε την ανύψωση του  

           δαπέδου ενισχύεται η ασφάλεια των πελατών αλλά δυσχεραίνεται η   

           στάθµευση των Ι.Χ. οχηµάτων. Αναµένεται η έγκριση  από την Τεχνική  

          Υπηρεσία του ∆ήµου. 

3. Γνωµάτευση προέδρου για την ύπαρξη ή µη ∆ηµοτικού δρόµου στη θέση   

              Κουρεντίνα-Λαγκός  του οικισµού Ατσιποπούλου. 

             Η γνωµάτευση  ζητήθηκε από την υπηρεσία της Πολεοδοµίας γιατί  τµήµα   

             του έχει καταπατηθεί από όµορο ιδιοκτήτη. Αναµένονται οι ενέργειες της  

             υπηρεσίας για τη διάνοιξη του στο τµήµα αυτό.  

4. Ολοκλήρωση των κεντρικών αγωγών µεταφοράς λυµάτων 

           Στις 17 Μαίου δηµοπρατείται το έργο προυπολογισµού 600.000€ και  

           περιλαµβάνει τµήµατα του αγωγού και τα αντλιοστάσια στο Καµάρι  

            και τη Ζουρίδα. 

5. Ολοκλήρωση  Εσωτερικών ∆ικτύων αποχέτευσης των οικισµών 

Ατσιποπούλου, Βιολί Χαράκι, Πανόραµα, Πρινέ και Γερανίου. 

           Η µελέτη προϋπολογισµού ύψους  9.900.000 υποβλήθηκε από τη ∆ΕΥΑΡ  

          στην Περιφέρεια την 29
η
 Φεβρουαρίου για την ένταξη του έργου στο  

          νέο ΕΣΠΑ 2015-2020 



 

 

6. Ανέγερση του 2
ου

 ∆ηµοτικού Σχολείου Ατσιποπούλου στη θέση Αγία Μαρίνα.  

            Η µελέτη προυπολογισµού 3.000.000€ υποβλήθηκε από την τεχνική υπηρεσία  

            του ∆ήµου στην Περιφέρεια την 29
η
 Φεβρουαρίου για την ένταξη του έργου  

            στο νέο ΕΣΠΑ 2015-2020. 

7. Μνηµείο πεσόντων στη µάχη του Ατσιποπούλου κατά την επανάσταση του 

Θερίσου 

Από την τεχνική υπηρεσία του ∆ήµου Ρεθύµνου, προωθούνται οι διαδικασίες 

για την υπογραφή σύµβασης µε την µελετήτρια και τη συγκρότηση της 

επιτροπής κρίσης της αισθητικής αρτιότητας του µνηµείου. 

8. Ανάπλαση παιδικής χαράς του 1
ου

 Νηπιαγωγείου. 

Έχει υποβληθεί στην τεχνική υπηρεσία έγγραφο για να συµπεριληφθεί στον 

πίνακα αυτών που πρόκειται να αναπλαστούν µε βάση τις νέες προδιαγραφές. 

9. Κάψιµο του Ιούδα στο οικόπεδο της Ενορίας Ατσιποπούλου. 

Ο Πρόεδρος ενηµέρωσε τα µέλη ότι φέτος δεν θα δώσει άδεια για την καύση 

του Ιούδα στον χώρο αυτό για τον λόγο ότι ,οι πρωτοστατούντες στην τήρηση 

του εθίµου κατά τις δύο προηγούµενες χρονιές  δεν τήρησαν την υπόσχεση 

τους για τη συγκέντρωση µικρής ποσότητας ξύλων και αγνόησαν τους 

πνέοντες ανέµους, µε αποτέλεσµα να υπάρξει σοβαρός κίνδυνος εκδήλωσης 

πυρκαγιάς στον κατοικηµένο χώρο που βρίσκεται το ακίνητο. Την ίδια 

ακριβώς άποψη συµµερίζεται και η ενορία Ατσιποπούλου µε την οποία 

συζήτησε εκτενώς το θέµα. 

10. Ανάπλαση Οστεοφυλακίου στο Κοιµητήριο Ατσιποπούλου 

Η κατάσταση του στον εσωτερικό ,κυρίως, χώρο δεν είναι η αρµόζουσα. Έχει 

υποβληθεί έγγραφο στην Τεχνική Υπηρεσία του ∆ήµου για τη διάθεση 

πίστωσης. 

 

  

 

 


